



CYTHÈRE

Guillaume Connesson · Concerto pour quatre percussionnistes et orchestre · FR / EN

FRANÇAIS

Un concerto écrit pour Quatuor Beat

Inspiré par l'univers de Watteau, Cythère fait dialoguer les sonorités du marimba et du vibraphone avec l'énergie des tambours. Guillaume Connesson y déploie une écriture brillante et colorée qui place les quatre solistes au cœur d'un jeu permanent avec l'orchestre.

L'œuvre a été créée le 25 octobre 2014 au Nouveau Siècle de Lille par Quatuor Beat et l'Orchestre National de Lille, sous la direction d'Alexandre Bloch. Elle a depuis été proposée avec plusieurs orchestres en France et en Allemagne.

COMPOSITEUR	Guillaume Connesson
DÉDICATAIRE	Quatuor Beat
FORMATION	Quatre percussionnistes solistes et orchestre
CRÉATION	25 octobre 2014 · Nouveau Siècle, Lille
CRÉATEURS	Quatuor Beat · Orchestre National de Lille · Alexandre Bloch
ORCHESTRES CITÉS	Lille, Bordeaux, Montpellier, Poitou-Charentes, Picardie, Düsseldorfer Symphoniker

ENGLISH

A concerto written for Quatuor Beat

Inspired by the world of Watteau, Cythère brings marimba and vibraphone colours into dialogue with the energy of drums. Guillaume Connesson's brilliant, vividly orchestrated score places the four soloists at the centre of a constantly changing exchange with the orchestra.

The work was premiered on 25 October 2014 at Lille's Nouveau Siècle by Quatuor Beat and the Orchestre National de Lille conducted by Alexandre Bloch. It has subsequently been presented with orchestras in France and Germany.

COMPOSER	Guillaume Connesson
DEDICATED TO	Quatuor Beat
FORCES	Four percussion soloists and orchestra
PREMIERE	25 October 2014 · Nouveau Siècle, Lille
PREMIERE ARTISTS	Quatuor Beat · Orchestre National de Lille · Alexandre Bloch
ORCHESTRAS CITED	Lille, Bordeaux, Montpellier, Poitou-Charentes, Picardie, Düsseldorfer Symphoniker

CONTACT

BOOKING	contactquatuorbeat@gmail.com
WEBSITE	www.quatuorbeat.com

Orchestral instrumentation and technical requirements are supplied in consultation with the orchestra and publisher.